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ACTA DE LA SESSIÓ DEL PLE DEL CONSELL DE DISTRICTE 1 DE L’AJUNTAMENT DE 
SABADELL 
 
 
Identificació de la sessió 
 
Núm. de la sessió: 27/2014 
Caràcter: ordinari 
Data: 7 d’abril de 2014 
Horari: de 19.15 a 21.27 h 
Lloc: Centre Cívic Sant Oleguer 
 
 
Assistents 
 
Jordi Font i Renom, president 
Lluís Monge Presència, vocal regidor de la llista mes votada de la ciutat 
Bill Phillips Mockford, vocal de l’AV de Covadonga 
Evaristo Fortuny Roca, vocal de l’AV del Centre-Mercat 
Guillermo Pons Buch, vocal de l’AV de Sant Oleguer 
Manel Ruiz Gil, vocal de l’AV de l’Eixample 
Juan Antonio Paleo Marcos, vocal de les entitats culturals 
Francesc Pascual Salomó, vocal de les entitats culturals 
Maria Rosa Segura Martínez, vocal de les entitats culturals 
Marcel·lí Garriga i Codina, vocal de les entitats esportives 
Lluís Saila González, vocal de les entitats del grup altres entitats 
Ramón Chulilla Corral, representant del PP (5%) 
Tona Sallent Custodio, representant d’ES (5%) 
Melcior Manau Gironès, secretari delegat 
 
Altres assistents: 
 
Josep Escartin Laurito, Síndic Municipal de Greuges de Sabadell 
Jordi Membrado Jordana, cap de servei de CASSA 
Jordi Garcia, cap d’atenció al client de CASSA 
Marta Esquius Hernandez, assessora jurídica del Síndic de Greuges 
Albert Teruel Vilellas, administratiu del Districte 
 
 
Absents 
 
Olga Balada i Martínez, vocal de CiU 
Teresa Esteban Peris, vocal del PSC 
Antoni Font i Renom, vocal de CiU 
Germán Palacín Fornons, vocal de CiU 
Joana Soler García, vocal de les entitats culturals 
Josep Ibars Guillén, vocal de les entitats juvenils 
Joan Fidel Sarmiento, vocal de les entitats educatives 
Eduard Gutés i Martín, vocal de les entitats del grup altres entitats 
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Joan Miquel Pardo Cuenca, vocal de les entitats del grup altres entitats 
Sebastià Ruiz Garcia, vocal dels centres d’ensenyament 
Natividad Perallón Solans, vocal dels centres d’atenció primària 
 
Excusen la seva absència: 
 
Juan Antonio González Marín, vocal del PSC 
Ángela Fernández Martínez, vocal de l’AV de Nostra Llar 
Manuel Sanz Pérez, vocal de l’AV Rambla-Centre 
Francesc Blanes Barrafont, vocal de les entitats de gent gran 
Esther Camacho Bogas, vocal de les entitats del grup altres entitats 
Jordi Obradors Pineda, vocal de les entitats de comerciants 
Pere Farrés Berenguer, representant d’ERC (5%) 
Antoni Muñoz Balart, representant de la CUP (5%) 
 
 
Ordre del dia 
 
1.  Aprovació de l’acta anterior. 
2.  Informació sobre la xarxa de canalització de l’aigua. 
3.  Memòria del Síndic Municipal de Greuges 2013. 
4. Informació dels consells sectorials. 
5.  Informació del Ple Municipal. 
6. Comunicacions. 
7. Torn obert de paraules. 
 
 
Atès que hi ha el quòrum de constitució que estableix l’article 12 del Reglament municipa dels 
consells de districte de 30 d’abril de 1997, el president, el senyor Jordi Font, declara oberta la 
sessió. 
 
 
Desenvolupament de la sessió 
 
Pren la paraula el president, en Jordi Font Renom, que informa que dels punts que figuren a 
l’ordre del dia, el tercer, el d’informació sobre la xarxa de canalització d’aigua, es tractarà si 
finalment el ponent assiteix al ple.  
 
 
1. Aprovació de l’acta anterior 

 
Pren la paraula el president, en Jordi Font Renom, que pregunta als vocals si volen fer 
alguna esmena a l’acta del 10 de març de 2014 abans de donar-la per aprovada. 
 
A continuació, sense cap intervenció dels assistents, es dóna per aprovada l’acta 
anterior i es passa al tercer punt, ja que el Síndic ha d’abandonar el ple d’aquí a poc 
temps per assistir a una reunió. 
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3.  Memòria del Síndic Municipal de Greuges 2013 
 
Pren la paraula el president, en Jordi Font Renom, que presenta el Síndic de Greuges 
Municipal, el Sr. Josep Escartín Laurito, que ve acompanyat de la seva assessora 
jurídica, la Sra. Marta Esquius i dóna pas perquè comenci a explicar el balanç de l’any 
2013. 
 
Pren la paraula el Sr. Josep Escartín Laurito, Síndic de Greuges Municipal, que explica 
que han fet unes memòries personalitzades per barris. 
 
Seguidament el Sr. Josep Escartín explica que han passat per l’oficina 1.129 persones, 
s’han resolt 183 expedients, alguns de l’any passat, i 67 recomanacions a l’Ajuntament. 
També comenta que més endavant explicarà la relació del Síndic amb l’Ajuntament i 
expressa que hi ha anys que és molt bona i anys que no ho és tant. Del total de les 
resolucions dictades, un 79% han estat a favor del ciutadà.  
 
A continuació el Sr. Josep Escartín, comença a parlar  del Districte 1, explica que és el 
districte en el qual s’han obert mes expedients, n’han obert 54 i n’han tancat 64. Les 
queixes que han rebut han estat sobre els serveis funeraris, moltes sobre el tema dels 
títols a perpetuïtat. Sobre l’Escola de Música, per la no aplicació de la bonificació a 
famílies nombroses. Sobre l’Escola Estel, el Síndic ha demanat ampliar les voreres ja 
que són molt estretes i hi ha perill per als nens que en surten, de moment s’ha respost 
que no hi ha diners. Queixes per irregularitats en la preinscripció d’alguna escola del 
Centre. Sobre la teleassistència, anteriorment no es cobrava i ara de cop s’ha començat 
a cobrar. 
 
Segueix el Sr. Josep Escartín parlant d’altres queixes rebudes, com una sobre drets 
lingüístics d’un ciutadà davant la policia municipal. Una altra queixa feta per una 
senyora, li van tirar a terra una casa de la seva propietat i no hi havia conveni 
d’expropiació ni  contraprestació de cap tipus, també li van cobrar l’IBI i finalment es va 
resoldre. 
 
Seguidament el Sr. Josep Escartín comença a parlar sobre queixes d’Urbanisme, 
moltes són de bars on s’ha demanat el tancament. També parla sobre queixes 
d’ocupacions, una a la Gran Via i una altra al carrer de Bonavista. Sobre immobles 
abandonats, sobre càrrega i descàrrega i sobre zona blava. 
 
També s’han rebut queixes sobre el local de joves del carrer dels Emprius, no només 
queixes de veïns, sinó també d’empresaris. 
 
A continuació esmenta que han fet dues nits de proximitat, van muntar una oficina a 
Sant Salvador a la parròquia antiga i a la seu d’Actuavallès, han entrevistat 41 
persones, han donat classes d’educació en valors a 500 alumnes. També han visitat 
entitats. Han traslladat el tema de la Renfe Centre per a la qual s’han fet molts esforços 
per solucionar el problema.  
 
Finalment el Sr. Josep Escartín comenta la relació existent amb l’Ajuntament, entén que 
les respostes donades al Síndic han estat sovint molt vagues. 
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Pren la paraula el president, en Jordi Font Renom, que agraeix les explicacions al Sr. 
Josep Escartín, Síndic de Greuges Municipal, i obre el torn de paraules. 
 
Pren la paraula el Sr. Bill Phillips Mockford, vocal de l’AV de Covadonga, que pregunta 
com està el tema de l’escala mecànica de la Renfe. 
 
Pren la paraula el Sr. Josep Escartín, Síndic de Greuges Municipal, que respon que el 
projecte està fet. Troba que es poden fer moltes coses per a solucionar-ho i explica que 
en teoria al 2015 ha d’estar arreglat per llei. Acaba explicant que troba vergonyós que 
encara no s’hagi solucionat. 
 
Pren la paraula el Sr. Manel Ruiz, vocal de l’AV Eixample, que pregunta si el local sobre 
el que es reben tantes queixes és el del Consell de Joves. 
 
Pren la paraula el Sr. Josep Escartín, que respon que sí que es el que esta al carrer 
dels Emprius. 
 
Pren la paraula el president, en Jordi Font Renom, que comenta que li consta que ben 
aviat se’ls acaba la concessió d’aquest local. 
 
Pren la paraula el Sr. Juan Antonio Paleo, vocal de les entitats culturals, que pregunta si 
el ciutadà va directament al Síndic o el ciutadà va perquè l’Ajuntament no ha fet la seva 
funció de mediar. 
 
Pren la paraula el Sr. Josep Escartín, que respon que el Síndic pot actuar a instància de 
part del ciutadà o d’ofici. D’entrada els ciutadans que venen s’han queixat primer a 
l’Ajuntament. 
 
Pren la paraula el president, en Jordi Font Renom, que demana més informació sobre 
un cas de queixa sobre drets lingüístics, també demana informació sobre les actuacions 
que s’han realitzat sobre l’ocupació del carrer de Bonavista. Una altra de les preguntes 
que fa és sobre les respostes en relació amb el fet que amb l’Ajuntament hi ha anys 
més bons i anys mes dolents. Finalment pregunta com poden els grups de la oposició 
assabentar-se dels temes que tracta el Síndic, que poden tenir interès polític. Pregunta 
si es podria fer un informe semestral ja que molts cops se n’assabenten molt tard. 
 
Pren la paraula el Sr. Josep Escartín, que respon que el tema de la policia va ser un 
tema d’idioma, sembla que el policia no va voler respondre en català la pregunta d’un 
ciutadà. La paraula del funcionari va prevaldre a causa de la presumpció de veracitat, 
no hi havia proves que demostressin que va succeir el que indicava el ciutadà, el policia 
ho va negar. No es va obrir expedient sancionador al policia. 
 
Seguidament el Sr. Josep Escartín respon la pregunta sobre l’ocupació de Bonavista, el 
Síndic troba que davant del tema de les ocupacions es pot fer mes coses. L’Ajuntament 
no pot desallotjar, però pot fer respectar les ordenances, això es pot enviar al jutge. 
També comenta que el ciutadà no sap que fer en aquests casos i se l’ha d’ajudar. 
Explica que el que es podria fer per tractar aquests casos seria crear una mena de 
protocol i que una comissió se n’ocupes. 
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(Arriba al ple el Sr. Evaristo Fortuny Roca, vocal de l’AV Centre-Mercat, a les 19:50h) 
 
Pren la paraula el Sr. Bill Phillips Mockford, vocal de l’AV Covadonga, que comenta que 
això es problema d’incivisme, no dels ocupes. Hi ha ocupacions on  no hi ha problemes 
ni es causen molèsties. 
 
Pren la paraula el Sr. Manel Ruiz Gil, vocal de l’AV Eixample, que pregunta on s’han 
d’adreçar per denunciar una ocupació. Comenta que com a associació de veïns volen 
denunciar una ocupació al carrer de Sallarès i Marra amb Güell i Ferrer, ja que els està 
causant molèsties. 
 
Pren la paraula el Sr. Josep Escartín que insisteix en el fet que no hi ha un lloc on pugui 
adreçar-se el ciutadà en aquests casos i que s’hauria de crear, caldria centralitzar tot. 
 
Pren la paraula el Sr. Lluís Monge Presència, que troba que hi ha ocupacions 
problemàtiques lligades a determinats col·lectius. També especifica que l’únic que pot 
desallotjar els ocupants és el jutge i que l’únic que pot denunciar perquè els ocupants 
siguin desallotjats és el propietari. Vol dir que com a Ajuntament no poden denunciar. 
També comenta que moltes vegades és difícil saber qui es el propietari de l’immoble. 
L’únic que pot fer l’Ajuntament són mesures pal·liatives, com sancionar-los, tallar la llum 
o l’aigua. 
 
Pren la paraula el Sr. Josep Escartín, que mostra el desacord amb les paraules 
expressades pel Sr. Lluís Monge. Explica que l’administració no pot tenir deixadesa en 
les seves funcions, cal realitzar les accions necessàries en cada moment i troba que 
manca l’acompanyament als veïns. 
 
Seguidament el Sr. Josep Escartín, parla de la relació del Síndic amb l’Ajuntament. El 
primer any i segon es van posar a lloc i el tercer ja van anar funcionant. Aquest any els 
informes que han rebut com a resposta no han estat fonamentats jurídicament i 
considera que les respostes són molt vagues i que les recomanacions costen molt 
d’acceptar, ja fa un temps que s’és molt estricte amb les norma. Acaba dient que 
considera que una cosa és ser molt laxa i l’altra ser molt estricte. 
 
Pren la paraula el president, en Jordi Font Renom, que pregunta com és el procediment 
que segueixen, qui contesta al Síndic. 
 
El Sr. Josep Escartín respon que ells envien l’escrit a l’alcalde i després d’això se’n 
cuida la Secretaria Tècnica d’Alcaldia, cada departament ho envia allà i després ho 
firma el Sr. Ramón Burgués. 
 
Seguidament el Sr. Josep Escartín manifesta la seva voluntat de donar la informació 
que faci falta a l’oposició, explica casos d’altres síndics d’altres ajuntaments que fan un 
informe semestral o que quan fan informe n’envien còpia a la Junta de Portaveus. En el 
cas del Síndic de Greuges Municipal de Sabadell es fa un cop l’any. 
 
Pren la paraula el president, en Jordi Font Renom, que agraeix les explicacions als 
ponents, els acomiada i passa al següent punt de l’ordre del dia. 
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2.  Informació sobre la xarxa de canalització de l’aigua 

 
Pren la paraula el president, en Jordi Font Renom, que dóna la benvinguda als ponents, 
el Sr. Jordi Membrado, cap de servei de CASSA i al Sr. Jordi Garcia, cap d’atenció al 
client de CASSA i fa una petita introducció del punt que es tractarà. 
 
Pren la paraula el Sr. Jordi Membrado, que explica que s’encarregarà de parlar de tot el 
que fa referència a la xarxa d’aigües de Sabadell. Comença explicant que hi ha un 
reglament d’aigua potable que es va renovant i es va aprovant per l’Ajuntament, aquest 
reglament regula tots els aspectes tècnics i de relació amb els abonats. Explica que cap 
al quart trimestre de l’any es fan una sèrie de memòries, sobre les prioritats de la xarxa 
per invertir l’any següent, aquestes memòries es presenten al departament de 
sostenibilitat i un cop passat l’any es va fent una sèrie de memòries amb el que s’ha fet. 
Aprofiten si hi ha obres d’altres projectes,  per realitzar les millores ja que aquesta 
sinergia permet estalviar fins a un 30 %. 
 
Seguidament, comença a explicar la informació que ens mostra a través d’un 
PowerPoint. Comenta que la xarxa de Sabadell esta totalment mallada, totalment 
sectoritzada i totalment telecontrolada, té un total de mes de 600 km de canonades. A 
mes, aquesta xarxa té més de 100.000 abonats. 
 
A continuació el Sr. Jordi Membrado, explica que a Sabadell hi ha 8 pisos de pressió, hi 
ha una reguladora del pisos de pressió, si no es regules apareixerien moltes avaries. La 
pressió ha de ser el més constant possible. 
 
El Sr. Jordi Membrado també parla del manteniment preventiu de la xarxa, hi ha dos 
tipus el manteniment preventiu de les instal·lacions singulars, dipòsits, filtres, 
reguladores, quadres elèctrics, etc. és un manteniment prefixat. Després hi ha el 
manteniment preventiu de les canonades. Els manteniments es solen fer de 2 a 5 de 
matinada. 
 
Seguidament el Sr. Jordi Membrado parla del telecontrol, que aporta una sèrie de dades 
de les zones, el tècnic encarregat ho interpreta i es decideix a on s’actua, gràcies a 
aquest sistema es poden detectar fuites d’aigua.  
 
El Sr. Jordi Membrado, comença a explicar les gràfiques generades pel sistema de 
telecontrol. Mitjançant aquestes gràfiques poden detectar fuites importants o fuites de 
poca entitat. 
 
A continuació el Sr. Jordi Membrado, explica que també utilitzen una altra eina per 
treballar que es diu el Model Matemàtic de la xarxa. Aquest model el que fa és preveure 
que passarà. Posa un exemple mitjançant el gràfic de tres escomeses, amb el model 
matemàtic poden preveure la pressió que tindrà l’aigua, quina concentració de clor o 
quina velocitat tindrà. 
 
Finalment, el Sr. Jordi Membrado comenta que l’any passat es va fer una altra inversió. 
Van crear una eina que es diu Sistema intel·ligent de gestió d’aigües que el que fa es 
englobar varies eines i les posa a disposició del client. Ara els operaris van amb una 
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tauleta i poden esbrinar a través de la base de dades les dades relatives a la zona si fan 
una tasca de manteniment. També pot avisar als abonats si fan un tall del 
subministrament mitjançant SMS. Tot això està integrat amb el web de CASSA i el client 
mateix pot accedir a dades de facturació, pressió de l’aigua, d’on ve l’aigua que es 
consumeix o pot saber si ha hagut un tall del subministrament. Seguidament, dona pas 
al cap d’atenció al client de CASSA el Sr. Jordi Garcia. 
 
Pren la paraula el Sr. Jordi Garcia, cap d’atenció al client de CASSA, que presenta el 
model de factura de CASSA, la factura està dividida en diverses parts, a una de les 
quals indica els telèfons d’atenció, els telèfons comercials, l’adreça. Esmenta que la 
factura es pot consultar al web o rebre-la per correu electrònic. També explica la part on 
surten les dades del client, entre les que destaca que un client pot tenir diversos 
habitatges, es per això que hi ha numero de client i després compte de client. 
 
Seguidament, el Sr. Jordi Garcia explica la zona del saldo del client, que pot ser negatiu 
o estar al corrent. A la factura també s’indica la data en que es carregarà al compte la 
propera factura i el període facturat. També explica que les lectures són estimades o 
reals depenent de si s’ha anat a fer la lectura del comptador. 
 
A continuació el Sr. Jordi Garcia comença a explicar els diferents trams de l’aigua i 
l’aigua consumida, cada tram d’aigua es paga a un preu diferent. Destaca el problema 
que tenen de mesurar el que es paga en trams ja que sovint es troben amb que hi ha 
fuites d’aigua a la xarxa interna del client, i envien factures que arriben al quart tram que 
on el preu del metre cúbic és de més de 4 € en canvi el primer tram de una mica més de 
3 €, i poden arribar a tenir factures molt altes. Si es demostra que ha tingut una fuita per 
una avaria cobren al client una part del consum al preu del primer tram enlloc del quart 
tram.  
 
Pren la paraula el Sr. Jordi Membrado, que comenta sobre el cànon de l’aigua que el 
que busca l’Agència Catalana de l’Aigua és pagar tot el que seria el cicle de l’aigua, tota 
la depuració, el mal ús que es fa, les pèrdues que tenen les empreses subministradores. 
El que no es vol és que es faci un consum ociós de l’aigua. 
 
Acaba el Sr. Jordi Garcia, explicant la part del dors de la factura on hi ha uns consells 
per evitar despeses d’aigua elevades, com evitar que les aixetes que perden que no 
gotegin, dutxar-se enlloc de banyar-se o evitar tirar de la cadena per qualsevol cosa. 
 
Pren la paraula el president, en Jordi Font Renom, que agraeix la seva intervenció als 
ponents i obre el torn obert de les paraules. 
 
Pren la paraula el Sr. Josep Boltaina, del públic assistent, que pregunta si em de fer cas 
d’aquests comercials que vénen a casa i fan demostracions amb reactius on l’aigua 
acaba de color marró, aquests comercials diuen que això és per que l’aigua és molt 
dolenta. 
 
Pren la paraula el Sr. Jordi Membrado, que respon que l’aigua que es subministra és 
apta per al consum. Afegeix que aquest tipus  d’empreses es dediquen a enganyar la 
gent i que la qualitat de l’aigua és de qualitat mitjana baixa ja al seu origen. Finalment 
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esmenta que el procés pel qual passa l’aigua abans d’arribar als abonats ha passat un 
procés que és tecnològicament superior al que ens volen vendre aquestes persones. 
 
Pren la paraula el Sr. Francesc Pascual Salomó, vocal de les entitats culturals, que 
pregunta qui és l’encarregat de fixar el preu del cànon de l’aigua i si el cànon de l’aigua 
és el mateix si consumeixes molt o consumeixes poc. 
 
Pren la paraula el Sr. Jordi Garcia, que respon que el cànon de l’aigua ve fixat per 
l’Agència Catalana de l’Aigua. 
 
Pren la paraula el Sr. Jordi Membrano, que respon que el preu pot variar depenent del 
consum que es faci qui gasta més paga més. 
 
(Abandona el ple del consell Manel Ruiz Gil, vocal de l’AV Eixample, a les 20:57 h) 
 
Pren la paraula la Sra. Teresa Mira, del públic assistent, que pregunta quin percentatge 
de fuites té la xarxa de Sabadell. 
 
Pren la paraula el Sr. Jordi Membrado, que respon que la xarxa va tancar l’any amb un 
79 % de rendiment. 
 
Torna a prendre la paraula la Sra. Teresa Mira, del públic assistent, que pregunta quin 
és el nivell de beneficis que té l’empresa actualment. 
 
Pren la paraula el Sr. Jordi Membrado, que respon que el benefici és d’un 6% sobre la 
compra d’aigua i un 10-12 % de la despesa general sobre la resta de les peces. 
 
Pren la paraula Lluís Monge Presència, vocal regidor de la llista més votada de la ciutat, 
que vol agrair la seva col·laboració als ponents. Seguidament comenta que en un proper 
ple es podria parlar sobre la xarxa de l’aigua regenerada. 

 
A continuació, i en no haver-hi cap més pregunta dels assistents, el president, en Jordi 
Font Renom, agraeix les explicacions als ponents, els acomiada i passa al següent punt 
de l’ordre del dia. 
 

 
4.  Informacions dels consells sectorials 

 
Pren la paraula el president del Consell, Jordi Font, que comunica que no hi ha hagut 
cap reunió dels consells sectorials i passa al següent punt de l’ordre del dia. 

 
 
5. Informació del Ple municipal 
 

Pren la paraula el president, en Jordi Font Renom, que comença explicant que va 
haver-hi 25 punts a l’ordre del dia. Molts eren temes tècnics de diferents departaments. 
 
Entre els punts vol destacar l’apartat de les mocions. Va haver-hi una moció del PP amb 
el suport del PSC, sobre el compliment del principi de legalitat. Els partits hi van votar en 
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contra perquè l’exposició de motius  era per no cedir el Padró Municipal en cas de que 
es fes una consulta. 
 
Seguidament comenta una altra moció presentada per Entesa que no es va aprovar, 
perquè el PSC hi va votar en contra i es va abstenir el PP, la resta va votar a favor, era 
sobre problemes de Ca n’Alzina, que té uns expedients sense resoldre. 
 
A continuació el president, en Jordi Font Renom, explica sobre una altra moció 
presentada per ICV que no es va aprovar pel vot en contra del PSC i l’abstenció de CiU 
i PP, es volia que s’aportés una sèrie de documentació sobre el Consorci del Parc Taulí. 
Altres partits consideraven que la informació ja era pública i estaven al web del Parc 
Taulí. 
 
Finalment, comenta que va haver-hi una altra moció, que van presentar Entesa, ICV i 
EUiA, a favor de readmetre els set treballadors acomiadats de Vimusa, va votar en 
contra PSC i es va abstenir CiU i PP. Explica que Vimusa està molt malament 
econòmicament i l’equip de govern per mirar de millorar aquesta situació va procedir a 
acomiadar aquests treballadors. 
 
A continuació, el Sr. Font fa comentari sobre les obres del Passeig i més concretament 
sobre les peticions que van fer les entitats culturals de la ciutat al respecte de la 
remodelació i les mancances que hi van trobar. 
 
Seguidament parla de l’increment d’una partida pressupostària que, d’entre d’altres 
coses implicarà la remodelació del carrer de l’Horta Novella. Recorda que anteriorment 
els veïns van fer una reclamació perquè les voreres eren molt estretes i perilloses, van 
demanar que es fes alguna actuació. Comenta que s’està tractant el tema i es farà 
alguna actuació per intentar solucionar la situació. 
 

 
6. Comunicacions 
 

Pren la paraula el president, en Jordi Font Renom, que comenta que hi havia diversos 
temes pendents. El Sr. Antoni Font Renom, vocal de CiU, va preguntar què passava 
amb la pl. del Vallès, ja que hi havia hagut unes denúncies sobre l’existència de 
processionària. Els serveis de Jardineria de l’Ajuntament han contestat que s’ha fet una 
inspecció i ha dit que no n’hi havia. 
 
Seguidament, el president, en Jordi Font Renom, explica que va haver-hi una petició del 
Sr. Guillermo Pons Buch, vocal de l’AV de Sant Oleguer, que va demanar que 
s’arreglessin les bardisses de l’av. de Pablo Iglesias. Des de jardineria responen que 
han fet una desbrossada del matolls. 
 
A continuació, comenta que va haver-hi una petició del Sr. Evaristo Fortuny Roca, vocal 
de l’AV de Sant Oleguer, sobre un tema de la recollida pneumàtica. Explica que va 
haver-hi una reunió amb el cap de servei de Residus per traslladar les queixes del Sr. 
Evaristo Fortuny, estan tractant el tema. També comenta que a part de la recollida 
pneumàtica els dilluns hi ha contenidors que estan molt plens. 
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Torna a prendre la paraula el president, en Jordi Font Renom, que comenta que s’està 
fent seguiment de les obres del Passeig. 
 
Seguidament, explica que s’està fent un estudi, a causa d’una moció presentada fa un 
any, per estudiar tots els àmbits de participació de la ciutat. Aquesta proposta 
demanava que s’analitzés i es fes una proposta de remodelació si era convenient. Una 
consultora a través de la Diputació de Barcelona ho està estudiant. També comenta que 
com a consell de participació en parléssim i treiéssim les nostres conclusions. 
 
A continuació el president, en Jordi Font Renom, esmenta que la nova llei de consultes 
que es farà a l’estiu també regularà els àmbits de participació. 
 
 

7. Torn obert de paraules 
 

Pren la paraula el Sr. Juan Antonio Paleo Marcos, vocal de les entitats culturals, que 
agraeix la ràpida resposta dels temes demanats a l’últim ple del consell de districte. Tot i 
així recorda que fa uns mesos va presentar una petició i encara no ha rebut resposta, 
sobre persones que van a buscar als nens a l’escola i aparquen a sobre les voreres. 
També ho vol lligar amb el tema de l’escola Estel, ja que fa temps van demanar una 
zona de vianants més amplia. 
 
Pren la paraula el president, en Jordi Font Renom, que respon que recuperaran els 
diferents temes. Seguidament proposa que es podria fer venir al regidor de Mobilitat. 
 
Pren la paraula la Sra. Teresa Mira, del públic assistent, que pregunta com està el tema 
dels veïns del carrer de l’Horta Novella. 
 
Pren la paraula el president, en Jordi Font Renom, que respon que a l’últim Ple de 
l’Ajuntament es va aprovar una partida pressupostària amb la qual es farà una sèrie 
d’actuacions provisionals al carrer de l’Horta Novella, mentre no hi hagi diners per 
ampliar les voreres. Va ser una demanda de 150 veïns. Aquestes actuacions es van 
explicar als veïns i hi van estar d’acord. 
 
Pren la paraula la Sra. Teresa Mira, del públic assistent, que pregunta com està el tema 
de les obres del ferrocarril. 
 
El Sr. Font respon que el secretari de mobilitat de la Generalitat ha estat parlant amb 
l’alcalde i alguns grups municipals per veure com es feia aquest tema. La informació 
està donada fa una setmana. 
 
Pren la paraula la Sra. Maria Rosa Segura Martínez, vocal de les entitats culturals, que 
pregunta sobre les bastides de ferro de la pl. dels Usatges amb el carrer d’Agnès 
Armengol si s’han mantingut les façanes i pregunta si es pot respondre quan temps 
estaran posades. 
 
Pren la paraula la Sra. Laura Santamaria, en representació de l’associació Òmnium 
Cultural, que pregunta sobre una plaga d’escarabats al carrer de Sallarès i Pla amb el 
carrer de Gurrea. 
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Pren la paraula el president, en Jordi Font Renom, que respon que ho comunicaran a la 
Regidoria de Salut. 
 
 

En no haver-hi cap més intervenció, el senyor Jordi Font agraeix a tots els presents la seva 
assistència a l’acte i aixeca la sessió, de la qual, com a secretari delegat, estenc aquesta 
acta. 
 
El secretari delegat     Vist i plau 

El president 


